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Interpelacja	

Dotyczy:	Zespół	zadaniowy	ds.	przebiegu	drogi	ekspresowej	S7	
Kraków-Myślenice	–	brak	działania	

	

Po	 raz	 kolejny	 zwracam	 się	 z	 prośbą	 o	 rozpoczęcie	 prac	 zespołu	
zadaniowego	ds.	przebiegu	drogi	ekspresowej	S7	Kraków-Myślenice.	

Aktualnie	 trwa	 przygotowanie	 wariantów,	 które	 zostaną	 poddane	
konsultacjom	społecznym.	W	poprzedniej	kadencji	RMK	zespół	monitorował	
aktualny	 postęp	 prac,	 poprzez	 wspólne	 spotkania	 z	 przedstawicielami	
GDDKiA	oraz	firmy	projektowej.		

Niestety	 dobra	 i	 pożyteczna	 praktyka	 została	 zaniechana,	 co	 może	
powodować	brak	odpowiedniej	 reakcji	miasta	na	ewentualne	 rozwiązania	
szkodliwe	dla	mieszkańców	Krakowa.		

Interpelacje	o	kontynuację	praz	zespołu	złożyłem	już	6	miesięcy	temu.	
Otrzymałem	 odpowiedź,	 że	 przygotowywany	 jest	 projekt	 zarządzenia	
Prezydenta	 w	 tej	 sprawie.	 Dopiero	 po	 5ciu	 miesiącach	 20	marca	 2025	 r.	
Prezydent	 podpisał	 odpowiednie	 zarządzenie,	 a	 terminu	 spotkania	
merytorycznego	nadal	nie	ma.	

Brak	spotkań	oznacza	brak	możliwości	czynnego	udziału	w	procesie	
wyboru	wariantów	drogi.	Mniejsze	Gminy	spotykają	się	przedstawicielami	
GDDKiA	 przekazując	 stanowiska	 mieszkańców.	 Niestety	 Gmina	 Miejska	
Kraków	pozostaje	w	 tym	 temacie	 bierna,	 tracąc	możliwość	wpływania	 na	
proces	oraz	tracąc	możliwość	pozyskiwania	 informacji	z	pierwszej	ręki	od	
projektów	wariantów	drogi.		

Niestety	aktywność	w	tym	temacie	wielu	osób	widoczna	była	w	czasie	
kampanii	wyborczej,	a	teraz	mieszkańcy	czują,	że	zostali	pozostawieni	sami	
sobie.	


